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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

26.05.2021 

PROCES-VERBAL 
 

       Încheiat astăzi 26.05.2021 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul ținerii ședinței ordinare din luna 

martie. 

       Ședința începe la ora 1800, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-Golumbeanu, 

secretarul general al comunei Bughea de Jos. 

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin dispoziția nr. 

123/19.05.2021 

        Președintele de ședință este aleasă dl Oancea Adi-Antonel care ia loc la presidiu și prezintă proiectele de pe 

ordinea de zi. 

1. Aprobarea proceselor verbal al ședinței anterioare a Consiliului local al comunei Bughea de Jos  

2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea execuției bugetare la data de 31.03.202 – Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor conexe serviciilor de furnizare apă potabilă și canalizare 

furnizate de  SC EDILUL CGA SA  Câmpulung locuitorilor comunei Bughea de Jos – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu 

– primar; 

4. Proiect de hotărâre  privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al comunei Bughea de Jos a 

clădirii fostei Școli Speciale și a terenului aferent acesteia, precum și actualizarea și completarea Inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul public și privat al U.A.T. Bughea de Jos – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar;                                                                                     

5. Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului anual de achiziții publice al comunei Bughea de Jos pentru 

anul 2021– Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar;                                                                                     

6. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

După aprobarea ordinei de zi se trece la punctul 1 de pe aceasta: Aprobarea procesului verbal al ședinței 

anterioare ale Consiliului local al comunei Bughea de Jos. 

La acest punct dl consilier Bogdan Coman subliniază faptul că în ședința anterioară a întrebat ce s-a 

întâmplat cu excedentul financiar. 

Dl primar Ion Dorel Tănăsescu intervine spunând că la această întrebare s-a oferit și răspunsul la acesl 

moment, subliniind că excedentul financiar se află în contul institușiei.  

Dl consilier Coman Bogdan confirmă afirmația d-lui primar, dar subliniază că nu a fost consemnat în 

procesul verbal. 

Dna secretar general Bianca State-Golumbeanu, subliniază faptul că va adauga această afirmație în procesul 

verbal al ședinței anterioare 

Nemaifiind discuții la acest punct se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi pentru (13)  

 Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  Proiect de hotărâre  privind aprobarea execuției bugetare la data de 

31.03.202 – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator aduce 

explicațiile necesare pe marginea proiectului,deasemenea dl primar subliniază faptul că au fost făcute cheltuieli pentru 

funcționare și pentru achiziționare balast. 

 Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) este adoptată 

HCL nr.24/26.05.2021. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor conexe serviciilor de 

furnizare apă potabilă și canalizare furnizate de  SC EDILUL CGA SA  Câmpulung locuitorilor comunei Bughea de 

Jos – Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

 Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, aducând explicațiile detaliate pe 

marginea acestuia. 

Dl viceprimar Oancea Bogdan intervine spunând că nu prea înțelege taxa de branșare la apă, dat fiind faptul 

că oamenii se cam branșează singuri. 

Dl primar răspunde că aici este o cutumă – dacă ar executa cei de la Edilul CGA taxele ar fi foarte mari, 

adăugând faptul că ar fi necesar și un proiect, cee ace ar duce la costuri destul de mari.. 

Dl viceprimar solicită să fie trimisă o solicitare către SC edilul CGA prin care să fie detaliate aceste taxe. 

Dl consilier Bogdan Coman adaugă că atunci când a deținut magazinul și a solicitat autorizarea a fost taxat 

pentru resigilare desi nu se umblase la apometru, spunând că SC Edilul CGA stabilește tarife după bunul plac.  
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În discuție sunt aduse inclusive tarifele de la vidanjare subliniind-se că și în acest caz sunt două tarifări. 

Dl viceprimar intervine subliniind din nou că dorește o informare scrisă de la SC Edilul CGA cu privire la 

aceste tarife și ce servicii se prestează pentru ele. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă câte branșări au fost făcute anul acesta. 

Dl primar îi răspunde că au fost efectuate aproximativ 10 branșări.  

Dl Ion Vlădescu subliniază că niciodată nu au fost discuții privind tarifarea… 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și o abținere (dl Oancea 

Bogdan) este adoptată HCL nr.25/26.04.2021. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind trecerea din domeniul public în domeniul 

privat al comunei Bughea de Jos a clădirii fostei Școli Speciale și a terenului aferent acesteia, precum și actualizarea și 

completarea Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public și privat al U.A.T. Bughea de Jos – Inițiator:  Ion 

Dorel Tănăsescu – primar;                                                                                    Acest punct este prezentat de către dl 

primar Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea sa de inițiator. Dl primar adaugă faptul că a avut o discuție și cu cei de la 

conducerea cooperativei care au promis că vor face o reevaluare la clădire, astapentru o eventuală vânzare. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă ce mai este în domeniul public. 

Dl primar răspunde că sunt foarte multe bunuri, toate fiind aprobate în inventarul comunei. 

Dl Enache adaugă faptul că nu ar fi bine să se vândă clădirea. 

Dl primar intervine spunând că aici nu este vorba de vânzare ci de trecerea din domeniul public în privat. 

Vânzarea clădirii și terenului vor face obiectul unei alte hotărâri. În plus dl primar adaugă că această hotărâre a fost 

propusă de către Consiluiul Local, dânsul inițiind proiectul în baza acestei propuneri... 

Dl viceprimar intervine subliniind faptul că dânsul nu a solicitat niciodată această vânzarea. Din contră 

consideră că lucrurile sunt prea grăbite în acest sens. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că și dacă vrea cineva să închirieze clădirea tot trebuie trecută 

din domeniul public în privat. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 11 de voturi pentru  si două abțineri (Oancea 

Bogdan și Mihai Enache) este adoptată HCL nr.26/26.05.2021. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Proiect de hotărâre  privind aprobarea Planului anual de achiziții 

publice al comunei Bughea de Jos pentru anul 2021– Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar;                                                                                    

Și acest punct este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu care în calitate de inițiator aduce 

explicațiile necesare pe marginea proiectului. 

Dl consilier Mihai Enache întrabă dacă s-a luat în calcul să se mai facă investiții la Căminul Cultural, astfel 

încât acesta să fie în stare de funcționare. 

Dl primar răspunde că în prezent Căminul Cultural este în perfectă stare de funcționare, dar s-a luat în calcul 

să mai fie ridice magazie. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu unanimitate de voturi pentru (13) este 

adoptată HCL nr.27/26.05.2021. 

Se trece la punctul nr.6 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dl primar Ion Dorel Tănăsescu prezintă proiectul unei noi investiții: “Construcție școală în 

Valea Măcelarului, comuna Bughea de Jos, județul Argeș” 

Sunt prezentate două variante P+M și P. 

Dl viceprimar intervine spunând că nu înțelege de unde va fi luată suma prezentată 90 000 lei, întrebând dacă 

nu ar fi mai avantajos să reabilităm clădirea unde a funcționat anterior Școala.  

Dna consilier Maria Toader intervine spunând că școla este foarte degradată și nu mai respectă normele 

impuse. O reabilitare este imposibilă. 

Dl primar afirmă că va încerca să obțină inclusiv banii pentru avize. 

În urma prezentărilor domnii consilieri propun să se meargă pe varianta parter, costurile fiind mai mici.  

La finalul ședinței este prezentată solicitarea Școlii Gimnaziale pentru decontarea navetei cadrelor didactice și 

a personalului auxiliar. Propunere acceptată cu unanimitate de voturi de către plenul Consiliului Local. 

        Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1920 ,  pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 

 Președinte de ședință                                          Secretar general 

        consilier local,              

            Ion Pîslaru                                                   Bianca State-Golumbeanu 


